
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 146
I artiklen ”Sølvlaks fanget i Danmark stammer fra havbrug ved Hjarnø” bragt
den 4 november 2017 på TVSYD.dk (https://www.tvsyd.dk/artikel/soelvlaks-
fanget-i-danmark-stammer-fra-havbrug-ved-hjarnoe) bliver det oplyst, at sølv-
laks fra Hjarnø Havbrug ender i naturen. Såfremt oplysningerne er korrekte,
vil hændelserne så få konsekvenser for den pågældende virksomhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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